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Z	Á	P	I	S	N	I	C	A	

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva Obce Dražkovce 
konaného dňa 20.6.2019 o 18.00 hod.  
v kancelárii starostky obce Dražkovce 

 
 

Prítomní: poslanci -  podľa prezenčnej listiny 
                starostka obce 
                 
Ďalší prítomní: p. Ivan Fontáni, p. Zdenko Šalaga 
 
 
Program zasadnutia: 
1. Otvorenie, určenie zapisovateľa, overovateľov, voľba návrhovej komisie 
2. Schválenie programu 
3. Návrhy a pripomienky občanov 
4. Kontrola plnenia uznesení 
5. Odborné stanovisko HK k záverečnému účtu za rok 2018 Prerokovanie 

a schválenie záverečného účtu obce za rok 2018 
6. Prerokovanie a schválenie dodatku č.1 k VZN o výške príspevku na čiastočnú 

úhradu nákladov škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti obce 
Dražkovce 

7. Prerokovanie a schválenie rozpočtového opatrenia č.3/2019 
8. Prerokovanie a schválenie Programu odpadového hospodárstva obce  
9. Prerokovanie a schválenie plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky  obce        

na II. polrok 2019 
10. Prerokovanie a schválenie žiadosti Ing. Beáty Freudenberger o zmenu funkčného 

využitia parciel KN-C č. 384/5 a 385/3 
11. Prerokovanie a schválenie žiadosti p. Jany Počilovej o zmenu funkčného využitia 

parciel KN-C č. 384/7, 384/8, 384/9, 385/4, 385/5, 384/6, 384/11 
12. Rôzne 
13. Záver  
 
Ad 1/ Na úvod prítomných privítala a zasadnutie otvorila starostka obce p. Eva 
Gáborová. Konštatovala, že je  prítomných  5  zo  7 poslancov (ospravedlnený bol 
Marek Šimko a Doc. MUDr. Branislav Kolarovszki, PhD.), účasť  je  teda  71%-ná a 
obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné. 
Za zapisovateľa bola určená: Ing. Anna Smereková 
Za overovateľov zápisnice boli určení: Ing. Róbert Krasnec, p. Jozef Sitár 
Do návrhovej komisie boli navrhnutí: p. Ján Štefanides, Ing. Eduard Záborský 
 
Starostka obce dala hlasovať o predloženom návrhu na voľbu návrhovej komisie. 
Hlasovanie poslancov: 
Za: Ing. Róbert Krasnec, p. Jozef Sitár, Ing. Anna Smereková, p. Ján Štefanides, Ing. 
Eduard Záborský 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Predložený návrh na zloženie návrhovej komisie bol schválený. 
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Ad 2/ Starostka obce p. Eva Gáborová predložila návrh na schválenie programu 
zasadnutia uvedeného na pozvánke. 
 
Hlasovanie poslancov: 
Za: Ing. Róbert Krasnec, p. Jozef Sitár, Ing. Anna Smereková, p. Ján Štefanides, Ing. 
Eduard Záborský 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Predložený návrh programu zasadnutia bol schválený. 
 
Ad 3/ Návrhy a pripomienky občanov: 

1) Vystúpil občan pán Fontáni, ktorý podal návrh na vytvorenie Všeobecne 
záväzného nariadenia na organizovanie pasenia sa kráv v obci Dražkovce. 
Ďalej p. Fontáni informoval, že zabezpečil stroj a odvoz odpadu z potoku 
z oblasti kde býva na svoje vlastné náklady a žiada, aby takéto čistenie bolo aj 
záležitosťou obce. Na to ho informoval p. Ján Štefanides a tiež starostka obce, 
že za čistenie potoka, ktorý prechádza cez obec je zodpovedné Povodie rieky 
Váh a finančne sa na tom obec nepodiela. Povodie rieky Váh bolo obcou už 
vyzvané, aby prišli potok vyčistiť (predpoklad je, že tak urobia do cca 2 týždňov). 
Ďalej sa preberalo, že to treba riešiť už od obce Dolný Kalník a ak treba, 
požiarnici z obce Dražkovce sú ochotný pomôct. Preberalo sa tiež, kde by daný 
odpad mohol byť z potoka vyvezený.  

2) p. Zdeno Šalaga upozornil, že p. Dištanec nemá podpísanú platnú zmluvu na 
nájom – bolo schválené ešte v roku 2018 predchádzajúcim OZ, že sa táto 
nájomná zmluva predĺži o rok, ale neuskutočnilo sa tak - posledná platná 
nájomná zmluva uzatvorená s p. Dištancom je do 31.12.2018. 
 

Ad 4/ Kontrola plnenia uznesení: 
a) Stále ostáva otvorené – prenájom pozemkov a tiež kontrola ZUŠ 

 
Ad 5/ Odborné stanovisko HK k záverečnému účtu za rok 2018. Prerokovanie 
a schválenie záverečného účtu obce za rok 2018: 
Odborné stanovisko HK k záverečnému účtu za rok 2018 a Záverečný účet obce za 
rok 2018 boli  doručené  všetkým poslancom  spolu  s materiálmi,  boli  poslancami  
prerokované a následne dala starostka o ich schválení hlasovať. 
 
Hlasovanie poslancov: 
Za: Ing. Róbert Krasnec, p. Jozef Sitár, Ing. Anna Smereková, p. Ján Štefanides, Ing. 
Eduard Záborský 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Predložené Odborné stanovisko HK k záverečnému účtu za rok 2018 a  
Záverečný účet obce za rok 2018 bol schválený. 
 
Ad 6/ Prerokovanie a schválenie dodatku č.1 k VZN o výške príspevku na čiastočnú 
úhradu nákladov škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti obce 
Dražkovce: 
Dodatok č.1 k VZN bol doručený všetkým poslancom spolu s materiálmi, bol 
poslancami prerokovaný a následne  dala  starostka  o jeho schválení hlasovať.  
 
Hlasovanie poslancov: 
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Za: Ing. Róbert Krasnec, p. Jozef Sitár, Ing. Anna Smereková, p. Ján Štefanides, Ing. 
Eduard Záborský 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Predložený návrh dodatku č. 1 k VZN bol schválený.   
 
Ad 7/ Prerokovanie a schválenie rozpočtového opatrenia č.3/2019: 
Rozpočtové  opatrenie  č.  3/2019  bolo  doručené  všetkým poslancom  spolu  
s materiálmi,  bolo  poslancami  prerokované  a následne  dala  starostka  o ňom 
hlasovať.  
 
Hlasovanie poslancov: 
Za: Ing. Róbert Krasnec, p. Jozef Sitár, Ing. Anna Smereková, p. Ján Štefanides,       
Ing. Eduard Záborský 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Predložený návrh rozpočtového  opatrenia   č. 3/2019 bol  schválený.   
 
Ad 8/ Prerokovanie a schválenie Programu odpadového hospodárstva obce: 
Program odpadového hospodárstva obce bol doručený  všetkým poslancom  spolu  
s materiálmi,  bol  poslancami  prerokovaný a následne dala starostka o ňom hlasovať. 
 
Hlasovanie poslancov: 
Za: Ing. Róbert Krasnec, p. Jozef Sitár, Ing. Anna Smereková, p. Ján Štefanides,       
Ing. Eduard Záborský 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Predložený Program odpadového hospodárstva obce bol  schválený.   
 
Ad 9/ Prerokovanie a schválenie plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky  obce        
na II. polrok 2019 
Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce na II. polrok 2019 bol doručený  
všetkým poslancom  spolu  s materiálmi,  bol  poslancami  prerokovaný a následne 
dala starostka o ňom hlasovať. 
 
Hlasovanie poslancov: 
Za: Ing. Róbert Krasnec, p. Jozef Sitár, Ing. Anna Smereková, p. Ján Štefanides,       
Ing. Eduard Záborský 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Predložený Plán kontrolnej činnosti HK obce na II. polrok 2019 bol  schválený.   
 
Ad 10/ Prerokovanie a schválenie žiadosti Ing. Beáty Freudenberger o zmenu 
funkčného využitia parciel KN-C č. 384/5 a 385/3: 
Prebehla diskusia ohľadom požiadavky na zmenu funkčného využitia parciel. Poslanci 
požiadali starostku obce, aby preverila s akými podmienkami bola schválená 
priemyselná zóna, či je tam nejaká lehota ako dlho musí byť platné rozhodnutie 
o priemyselnej zóne. Poslanci sa zjednotili v názore, že preklasifikovanie na IBV dáva 
zmysel pri viacerých pozemkoch a väčšej zastavanej plochy. 
Ku hlasovaniu o schválení žiadosti sa nepristúpilo, kým nebudú známe informácie, 
ktoré má preveriť starostka obce. 
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Ad 11/ Prerokovanie a schválenie žiadosti p. Jany Počilovej o zmenu funkčného 
využitia parciel KN-C č. 384/7, 384/8, 384/9, 385/4, 385/5, 384/6, 384/11: 
Ako v bode 10 – prebehla tá istá diskusia ohľadom požiadavky na zmenu funkčného 
využitia parciel. Poslanci požiadali starostku obce, aby preverila s akými podmienkami 
bola schválená priemyselná zóna, či je tam nejaká lehota ako dlho musí byť platné 
rozhodnutie o priemyselnej zóne. Poslanci sa zjednotili v názore, že preklasifikovanie 
na IBV dáva zmysel pri viacerých pozemkoch a väčšej zastavanej plochy. 
Ku hlasovaniu o schválení žiadosti sa nepristúpilo, kým nebudú známe informácie, 
ktoré má preveriť starostka obce. 
 
Ad 12/ Rôzne: 
12.1.: Žiadosť od Zuzky Kmeťovej o akciu Adventné trhy cez jej o.z. – odsúhlasil sa 
termín 15.12.2019. Akcia „Stíšenie“ bude predbežne 20.12.2019. 
 
12.2.: Starostka preverí možnosť vývozu odpadu z čistenia potoka. 
 
12.3.: Pán Blaho si pri krčme zalial kanál bez predchádzajúcej žiadosti adresovanej 
obci – starostka mu pošle písomnú výzvu, aby to dal do pôvodného stavu na vlastné 
náklady.  
Zároveň starostka preverí koho je kontajner na papier pri krčme a obchode p. Blaha. 
Ak je kontajner obecný, tak si p. Blaho musí zabezpečiť odvoz svojho odpadu sám. 
 
12.4.: Zákaz státia a obytná zóna – parkuje sa aj tam, kde sa nemá – dohodlo sa, že 
starostka vyhlási upozornenie v rozhlase a následne ak dôjde k porušeniu zákazu 
státia v obytnej zóne, budeme volať policajtov. 
 
12.5.: Telovýchovná jednota Družstevník v Dražkovciach požiadala o dotáciu na 
závlahový systém v areáli futbalového ihriska v sume 2.500,- EUR – poslancami bolo 
odsúhlasené poskytnutie dotácie v plnej výške. 
 
12.6.: p. Anna Smereková navrhla, aby sa preverili platnosti zmlúv a urobila revíziu 
zmlúv s dodávateľmi, čím by sa predišlo situáciám, na ktoré upozornil p. Zdeno Šalaga 
v  AD 3/ bode 2). 
 
 
Na záver prítomným poďakovala za účasť a zasadnutie ukončila starostka obce p. Eva 
Gáborová. 

V Dražkovciach, dňa 28.6.2019 
 
 
Zapísala:  Ing. Anna Smereková ............................................................ 
 
Overili:  Ing. Róbert Krasnec ............................................................... 
 

p. Jozef Sitár.......................................................................... 
 
 

 
 

.................................................................... 
Eva Gáborová - starostka obce 


